
 
 
 

 

 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:   
 
Skrajšani zapisnik  
 
Predlog skrajšanega zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 27. 
marca 2025, s pričetkom ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je  vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- 26 članov prisotnih  
 
Ostali prisotni: 

− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 

− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 

− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 

− Janez FURLAN, občinska uprava 

− Karmen SLOKAR, občinska uprava 

− Eliana HUMAR, občinska uprava 

− Peter KETE, občinska uprava 

− Tomaž JAKIN, občinska uprava 

− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava 

− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 

− Irena RASPOR občinska uprava 

− Elisa DEDIĆ, občinska uprava 

− Alenka MOČNIK, Otroški vrtec Ajdovščina  

− Mirjam KALIN, Osnovna šola Dobravlje  

− Lea A. VIDMAR, Osnovna šola Šturje  

− Kristina A. TROHA, Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 

− Jernej FERJANČIČ, Osnovna šola Col 

− Danijela LIKAR, Osnovna šola Otlica  

− Bernarda PAŠKVAN, Glasbena šola Ajdovščina  

− Tina PODNEBŠEK, Pilonova galerija Ajdovščina  

− Egon STOPAR, Zdravstveni dom Ajdovščina  

− Uroš PINTAR, Zavod za šport 

− Tina VELIKONJA Lavričeva knjižnica 

− Blaž MLEČNIK, Gasilsko reševalni center  

− Erika LOJK, Zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 

− Anja VIDMAR, Lekarna Ajdovščina 

− Bogdan ČESNIK, Regijska razvojna agencija ROD 



 

− Martin KOPATIN, direktor Zavoda Pristan 

− Maja Šinigoj, Locus  

− Demis Inamo, Policijska postaja Ajdovščina  

− Dušan Bremec, Medobčinska uprava  

− Rosana RIJAVEC, STA 

− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 

− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
 

K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 
Podan je bil predlog za uvrstitev novih točk – 13., 14., 15., 16. na dnevni red, in sicer:  

− Letno poročilo javnega zavoda Lekarna Ajdovščina in soglasje k razporeditvi presežka; 

− Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja in soglasje k razporeditvi 
presežka; 

− Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Dobravlje in soglasje k razporeditvi 
presežka; 

− Letno poročilo javnega zavoda Zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina in 
soglasje k razporeditvi presežka. 
 
H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet naslednji 

sklep: 

»Dnevni red se razširi z dodatnimi točkami (13., 14., 15., 16.)«. 

ZA je glasovalo 25 svetnikov. 

JANEZ TRATNIK je predlagal, da bi nekaj predstavitev zavodov opravili na naslednji seji.  
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da so točke za naslednjo sejo že predvidene, in jih je kar nekaj, 
tako da ni smiselno prestavljati točk na naslednjo sejo.  
 
Predsedujoči je vprašal je, ali je kakšna pripomba na razširjeni dnevni red. Ker pripomb ni bilo 
je predsedujoči predlagal glasovanje o dnevnem redu v celoti. 
 
 

ZA je glasovalo 20 svetnikov, 5 svetnikov PROTI. Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet 
naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda; 

2. Potrditev zapisnika 19. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 19. redne seje; 

3. Informacije;  

4. Vprašanja in pobude;  

5. Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Ajdovščina – 1. obravnava; 

6. Odlok o dolgotrajni oskrbi na domu na območju občine Ajdovščina – 1. obravnava  



 
7. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina – 1. 

obravnava,  

8. Sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina; 

9. Sklep o spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega 

vrtca Ajdovščina 2024/25; 

10. Sklep o sprejemu stališč do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in do-

polnitev št. 1-1 Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina; 

11. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Ajdovščina za leto 2024: 

− Poročilo PP Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 2024, 

− Poročilo Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Ob-

čine Brda - medobčinske inšpekcije in  medobčinske redarske službe v letu 2024, 

− Poročilo občinske uprave Občine Ajdovščina glede izvajanja ukrepov Občinskega pro-

grama varnosti Občine Ajdovščina v letu 2024; 

12. Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina, in soglasja k raz-

poreditvi presežkov (pri posameznem zavodu): 

− Otroški vrtec Ajdovščina 

− Lavričeva knjižnica Ajdovščina, 

− Zavod za šport Ajdovščina, 

− Pilonova galerija Ajdovščina, 

− Ljudska univerza Ajdovščina, 

− Osnovna šola Šturje, Ajdovščina, 

− Osnovna šola Otlica, 

− Osnovna šola Col, 

− Zdravstveni dom Ajdovščina, 

− Glasbena šola Vinka Vodopivca Ajdovščina;  

− Razvojna agencija ROD Ajdovščina; 

− Gasilsko reševalni center Ajdovščina 

13. Letno poročilo javnega zavoda Lekarna Ajdovščina in soglasje k razporeditvi presežka; 

14. Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja in soglasje k razporeditvi pre-

sežka; 

15. Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Dobravlje in soglasje k razporeditvi pre-

sežka; 

16. Letno poročilo javnega zavoda Zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina in so-

glasje k razporeditvi presežka; 

17. Redna delovna uspešnost ravnateljev in direktorjev javnih zavodov – Osnovna šola Do-

bravlje, Osnovna šola Otlica, Osnovna šola Šturje Ajdovščina, Osnovna šola Danila Lo-

karja, Osnovna šola Col, Ljudska univerza Ajdovščina, Zavod za šport Ajdovščina, Gasilsko 

reševalni center Ajdovščina, Lavričeva knjižnica Ajdovščina, Zavod za turizem Nova Go-

rica in Vipavska dolina; 

18. Cene in subvencije storitve pomoč družini na domu: 

− Sklep št. 1: Sklep o cenah storitve pomoč družini na domu, 

− Sklep št. 2: Sklep o soglasju k cenam storitve pomoči družini na domu in določitvi 

− subvencij Zavodu za socialno oskrbo Pristan, 

− Sklep št. 3: Sklep o soglasju k cenam storitve pomoči družini na domu in določitvi  



 

− subvencij Domu starejših občanov Ajdovščina; 

19. Odvzemi statusa javno dobro; 

20. Sklep po potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2024; 

21. Imenovanja:  

− Mnenje k imenovanju pomočnice direktorice CSD Severna Primorska, enota Ajdov-

ščina. 

 

K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 19. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 19. redne seje 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu.  

 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 19. seje. 

  

 H glasovanju se je prijavilo  25 svetnikov.  ZA je glasovalo  25 svetnikov.  Predsedujoči je 

ugotovil, da je zapisnik sprejet. 

 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 19. redne seje. 

 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 

 

 

K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 

Predsedujoči je vprašal, ali ima kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim gradivom 

pri tej točki. Ker ni bilo razprave, je točko zaključil. 

 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, ali je občinska uprava na vezi s svojci Danila Jejčiča, ali bi njegova 
dela lahko prevzela Pilonova Galerija? Kdaj se bodo pričela dela na Lavričevi ulici, kaj se dogaja 
z Johannovim mlinom? Predlagal je, da bi bila e-kolesa nameščena po centru Ajdovščine. Prav 
tako se mu zdi smiselna umestitev pepelnikov pred dvorano Slovenske vlade (po prireditvah). 
Na Cankarjevem trgu v Šturjah primanjkuje parkirišč za stanovalce. Ali OA dela kaj na tem, da bi 
postala mestna občina?   
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da mora zapuščino gospoda Jejčiča najprej stroka obravnavat.   
Dela na začetku Lavričeve ulice so zaključena. Projekt Johmannov mlin se pripravlja in odvija, 
vsi postopki tečejo skladno s predvideno časovnico. Investitor ima v postopku projektiranje, 
Občina Ajdovščina je naročila dokumentacijo za izgradnjo komunalne infrastrukture in vodi se 
postopek oblikovanja in sprejemanja OPPN. E-kolesa so predvidena kot podpora turizmu, novih 
točk se ne pričakuje. Nadstreškov za kajenje na prostem se ne predvideva, podana pa bo 



 
pobuda za večje število smetnjakov/pepelnikov. Parkiranje na Cankarjev trgu se bo poskusilo 
urediti – gre za preplet različnih dejavnikov. V tem trenutku še nismo na točki, da bi lahko 
razmišljali o mestni občini. Naša naloga je, da območje razvijamo. Podelitev statusa je politično 
dejanje državnega zbora.  
 
MARJAN CURK je povedal, da nogometni stadion dobiva končno novo podobo. Reflektorji bodo 
pri tem zelo pomagali. Zahvaljuje se vsem, ki ste/so podprli idejo.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so bili kar trije sofinancerji, kar je vredno posebej pohvaliti.  
 
HARIJ BAT je povedal, da s pridobitvijo reflektorjev ni še vse končano. Prva liga zahteva semafor 
in ozvočenje. Ali lahko še to poskusimo urediti?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so še potrebne investicije in slednje so v evidenci.  
 
VILKO BRUS je povedal, da so krajani Črnič prosili, da se uredi/obreže murvo čez javno pot (ovira 
promet), ampak ni bilo še nič urejeno. Krajevna skupnost Črniče je naredila vse, kar je lahko. Ali 
se lahko ukrepa? Svetnik je pojasnil, da Goriška regija ne obstaja, ampak velja poimenovanje 
Severno Primorska regija. Pogrešal je vabilo za sejo – do 12. ure ga niso prejeli.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da o murvi občinska uprava ni seznanjena, bo pa ukrepala. 
Poimenovanje regije Severno Primorska (Goriška) regija se uporablja. To je uradno ime.  
Glede vabil za seje poteka komunikacija vedno na isti način.  
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da bi bilo potrebno urediti okolico pri izviru Hublja. Ali se lahko to 
poskuša čimprej, ker je nevarno? Pločnika ni in luč ne gori. Ali se lahko uredi t. i. bržine? Kako 
poteka projekt Hiše za 50.000?   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo uredilo. Pot ob cerkvi se bo uredilo in osvetlilo (po širši 
makadamski poti). Hiše ne bodo šle v prodajo, ampak v dolgoročni najem. Projekt naj bi bil 
izveden do konca leta. Projekt je prijavljen na razpis za sofinanciranje gradnje.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, ali bo odlok veljal?  
 
TADEJ BEOČANIN je potrdil.   
 
UROŠ ŠTOR je povedal, da bi prebivalci Ceste želeli pridobiti informacijo, kdaj se bo začela 
gradnja kanalizacije. Naslednje vprašanje se nanaša na prometno problematiko v Dolenjah. 
Most se je lepo obnovil in razširil, manjka ograja. Cesta je širša in hitrosti so se povečale. Ko se 
bo sanirala cesta Dolenje/Planina, bi bilo dobro, da se uredi te nevarnosti. Trajno bi mogli rešiti 
problem z ureditvijo prometa.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da nima natančnega odgovora. Vas Cesta se bo priklopila na 
centralno čistilno napravo – upa, da bodo čimprej pridobljena vsa dovoljenja in da se lahko 
začne z deli. Glede Dolenj je občinska uprava seznanjena. Problem je ta, da se omejitve hitrosti 
težko ureja. Skušalo se bo najti rešitev, ki pa, moramo vedeti, ni preprosta.  
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da se glede čiščenja cestišč zahvaljuje Joštu za odgovor. V praksi ni 
tako, kot piše v odgovoru. To je potem na stroških Občine Ajdovščina oz. Komunalno 



 
stanovanjske družbe Ajdovščina. Imamo za to pristojne službe in naj ukrepajo. Odlok o občinskih 
cestah iz leta 2017 bi morali popraviti. Na spletni strani je še star odlok.  
Sovaščan iz Cola je opozoril na avtobusno postajališče na Colu – ni prometne signalizacije – 
prosi, da se primerno označi postajo ter jo uredi, ker je v slabem stanju. Prostor je kot skladišče. 
Ali bo občina to uredila?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se lahko ukrepa, ko so kršitelji znani, sicer pa ne.  
Predprostor na Colu – se bo preverilo in uredilo. Obravnavana bo pobuda okrog označitve 
postajališča.  
 
NADA PIRJEVEC je vprašala, kako poteka selitev kmetijskega objekta iz Gojač (Ličen) v Črniče. 
Krajani so zelo nezadovoljni – niso bili vključeni – ta objekt se ne more kar preseliti. Potrebno 
je najti ustrezno rešitev. Zahtevali naj bi sestanek z županom. Ali se lahko to preuči? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je Občina Ajdovščina podprla pobudo za selitev, ker objekt kjer 
je, ne more bit. Po oceni stroke naj selitev ne bi predstavljala problema za prebivalce Črnič.  
Sestanki se bodo zgodili. OPPN sprejema Občinski svet. Postopek teče, vsi deležniki so vključeni 
v postopek. Nič ni zamujenega, pripombe bodo obravnavane.  
 
DEJAN ŠKVARČ je pohvalil, da je bil prepleskan zapis med Šturjami in UE Ajdovščina. Naslednje 
vprašanje je vezano na kompleks Park znanja – kako kaže? Kako kaže z gradnjo športne 
dvorane?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da za Park znanja ni predvideno, da bi postavljali večjo dvorano. 
Iščejo se druge rešitve. Izdelana je arhitekturna rešitev za to dvorano in bo šla v gradnjo, ko se 
zaključi gradnja Osnovne šole Šturje in Otroškega vrtca Ajdovščina.   
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Ajdovščina – 1. obravnava  
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev. 

JANEZ TRATNIK je povedal, da je Statutarno pravna komisija na 3. redni seji dne, 13. 3. 2025, 

obravnavala Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Ajdovščina. Z besedilom predlaganega 

statuta se strinja, predlaga pa, da se v 1. odstavku 4. člena spremeni zadnji stavek, tako da se 

glasi: »Mandatna doba članov sveta krajevne skupnosti traja do prve seje novoizvoljenega sveta 

krajevne skupnosti.«, in se doda nov stavek, ki se glasi: »V primeru, da se volitve v svet krajevne 

skupnosti ne izvedejo, traja mandatna doba članov sveta krajevne skupnosti do prve seje 

novoizvoljenega občinskega sveta.«. Komisija predlaga, da spremembe in dopolnitve statuta, 

skupaj s predlagano (in v besedilo že vključeno) spremembo in dopolnitvijo komisije, občinski 

svet obravnava in sprejme.  

TADEJ BEOČANIN je opozoril, da bo pri glasovanju potrebna dvotretjinska večina (za potrditev).  

ANGEL VIDMAR je povedal, da je bil zakon sprejet in ga je treba spoštovat. Je pa to prvi korak k 

ukinjanju obstoječih krajevnih skupnosti. V devetih krajevnih skupnostih ima Občina Ajdovščina 

volilne enote in glede na to, da se ukinjajo, bi pričakoval kratko obvestilo predsednikom 

krajevnih skupnosti, da bi bili s tem seznanjeni. Obvestila ni prejel.   



 
TADEJ BEOČANIN je potrdil ugotovitev, da se krajevnim skupnostim zmanjšuje vloga.  

NADA PIRJEVEC je podala tehnično pripombo. V 16. členu (5. odstavek) je navedeno, da prvo 

sejo skliče prejšnji župan. V prejšnjem tekstu je bilo navedeno, da jo skliče predsednik Občinske 

volilne komisije. Ali lahko ta del iz prejšnjega teksta dodamo?  

ZLATA ČIBEJ je povedala, da to je zakonska določba. Ne predvideva se, da bi sejo skliceval še 

kdo drugi – prejšnji župan jo skliče in vodi jo najstarejši svetnik.  

VILKO BRUS je z obrazložitvijo napovedal, da pri tej točki ne bo glasoval.  

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Spremembah 

in dopolnitvah Statuta Občine Ajdovščina v 1. obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov, 1 PROTI.  
Predsedujoči je ugotovil, da so predlagane Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Ajdovščina 
v 1. obravnavi sprejete.  

 

Predsedujoči je predlagal, da izvede 2. obravnava Sprememb in dopolnitev Statuta 
Občine Ajdovščina v enakem besedilu, kot je bilo sprejet v 1. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da so predlagane Spremembe in 
dopolnitve Statuta Občine Ajdovščina v 2. obravnavi sprejete.  
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Odlok o dolgotrajni oskrbi na domu na območju občine Ajdovščina – 1. obravnava   
 
Pri točki sta se izločila svetnika Sandi Bačar in Dragana Keber.  
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev.  
 

VILKO BRUS je povedal, da je na 19. redni seji, dne 12. 3. 2025 Odbor za družbene zadeve 

obravnaval Odlok o spremembi Odloka o dolgotrajni oskrbi na domu na območju občine 

Ajdovščina in k predlaganemu odloku podal pozitivno mnenje, zato predlaga, da ga Občinski 

svet v prvi obravnavi sprejme.  

ANGEL VIDMAR je vprašal, ali podeljujemo na novo koncesije.  

KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da koncesij na novo ne podeljujemo. Za sklenitev pogodbe 

z obstoječimi izvajalci nam daje podlago zakon. Predvideno je, da se dolgotrajna oskrba 

financira s prispevkom, ki ga bomo začeli plačevati z junijem. Na tem področju je še veliko 

neznank. Cene so določene na podlagi pravilnika. 



 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je prepričan, da bodo težave, ko bodo na mizi cene, in bo 

potrebno zagotoviti kader. Ko pride do denarja in kadrov, se hitro stvari ustavijo.  

ADAM RASPOR je vprašal, kakšna je razlika med pomočjo in oskrbo na domu.  

KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da si storitvi nista različni, lahko ju uporabnik kombinira. Se 

bosta pa storitvi beležili vsaka posebej. Storitvi se dopolnjujeta.  

ADAM RASPOR je vprašal, ali gre dvojno financiranje (javni denar). Koristil bo eno uro 

dolgotrajne oskrbe in eno uro pomoči na domu. Kako se bo obračunalo?   

KATARINA AMBROŽIČ je pojasnila, da se bosta storitvi dopolnjevali.  

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali se bo o tem aneksu še kaj razpravljalo ali bo to domena župana? 

Kadrovska problematika je kar velika – težava ne bo hitro odpravljena.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da Občinski svet ne bo teh aneksov pregledoval. Država je storitev 

uvedla. Občina Ajdovščina odloča ali ponudi storitev v upravljanje obstoječima dvema 

ponudnikoma ali pa naredi nov zavod. Kadrovska stiska je velik izziv, ampak ostajamo 

optimistični.   

KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da bodo določbe aneksa pogojene s tem kar zakonodaja 

določa. Veliko ljudi, ki koristi pomoč na domu, se bo najverjetneje usmerilo v dolgotrajno 

oskrbo. Najprej bodo izkoristili ure, ki jih imajo iz naslova dolgotrajne oskrbe na domu, v kolikor 

bodo potrebovali dodatne ure, bodo le te koristili iz fonda ur pomoči na domu.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o odloku v 1. 

obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagan odlok v 1. obravnavi sprejet.  

 

Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 
besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o dolgotrajni oskrbi 
na domu na območju občine Ajdovščina v 2. obravnavi sprejet.   
 
K 7. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina – 1. 
obravnava 

KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da na 19. redni seji, dne 12. 3. 2025 Odbor za družbene zadeve 

obravnaval Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina 



 
in k predlaganemu odloku podal pozitivno mnenje, zato predlaga, da ga Občinski svet v prvi 

obravnavi sprejme. 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o odloku v 1. 

obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagan odlok v 1. obravnavi sprejet.  

 

Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 
besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o spremembi Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina v 2. obravnavi sprejet.   

 

K 8. točki dnevnega reda 
Sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina  

KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev.  

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 

zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Sklep o cenah programov Otroškega vrtca 

Ajdovščina in k predlaganemu sklepu podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga Občinski 

svet sprejme.   

JOŽKO PREMRN je prosil za obrazložitev materialnih stroškov in storitev – kot je navedeno naj 

bi se ti za 11 % dvignili. Ali lahko te stroške poskušamo čim bolj omejit oz. ohranit (iz leta 2024)?  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da stroški materiala in storitev predstavljajo manjšo vrednost.  

ALENKA MOČNIK je povedala, da vrtec posluje zelo gospodarno – za vsak strošek tehtno 

premislijo ali je nujno potreben ali ne. Dejstvo pa je, da so stavbe vrtca stare in terjajo 

vzdrževanje, kar prinaša dodatne stroške. Za vsako delo, ki ga morajo narediti, se vedno na 

podlagi treh pridobljenih ponudb, odločijo za najbolj ugodno.  

JOŽKO PREMRN je vprašal ali obstaja kalkulacija ali je to samo ocena?  

ALENKA MOČNIK je povedala, da so to preračunani stroški  – dejansko stanje stroškov glede na 

prejete račune. Lahko se pošlje kalkulacija v pregled.  

TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da vrtec vedno zaključi pozitivno leto. Cene so res natančno 

izračunane in v njih ne gre dvomiti.  

MIHA KAPELJ je povedal, da je prav, da se uskladijo plače zaposlenim,  vendar stroške povišanja 

nosimo vsi (starši, občina …). Oktobra bo potrebno spet podražiti cene vrtca, ker se plače 

dvigujejo, itd. Glasoval bo proti, ker se stroške prenaša na občino, na starše. Bi prosil za podatke, 

kako se je izračunalo cene.   



 
HARIJ BAT je vprašal, koliko stane najem enega prostora v Vipavskem Križu.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo podatek posredovan naknadno.  

MITJA TRIPKOVIĆ je vprašal, koliko znaša strošek dela. 

ALENKA MOČNIK je povedala, da je strošek dela zrasel iz 75 na 80 % – znotraj mase je to kar 

velika številka.  

BOGDAN SLOKAR je povedal, da se stroški živil povečujejo – nove smernice za prehranjevanje 

so skregane z vsako logiko o prehrani – o zdravi prehrani otrok. Predlagal je, da se kuha hrano, 

ki jo bodo otroci jedli – namesto rženi kruh s čičeriko, se ponudi rženi kruh z marmelado. 

Poskušajmo čim manj hrane zavreči.  

MIHA KAPELJ je povedal, da je za nekatere 20 % povišanje veliko, za druge malo. 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da bi vsi raje videli, da se ne bi dvignila cena, ampak, glede na 

stroške, ne gre drugače. Občinski svet mora ceno obravnavat in potrdit.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Sklep o cenah 

programov Otroškega vrtca Ajdovščina. 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 18 svetnikov, 5 PROTI. 
Predsedujoči je ugotovil, da je Sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina sprejet.  

 

K 9. točki dnevnega reda 
Sklep o spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca 
Ajdovščina 2024/25 

KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev.  

VILKO BRUS je povedal, da je na 19. redni seji, dne 12. 3. 2025, Odbor za družbene zadeve 

obravnaval Sklep o spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega 

vrtca Ajdovščina za šolsko leto 2024/2025 in k sklepu sprejel pozitivno mnenje, zato predlaga, 

da ga Občinski svet sprejme. 

 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Sklep o 

spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca Ajdovščina 

2024/25.  

  H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Sklep o spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji 
Otroškega vrtca Ajdovščina 2024/25 sprejet.  

 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Sklep o sprejemu stališč do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in dopolnitev 
št. 1-1 Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina za leto 2024  

Pri točki se je izločila svetnica Nada Pirjevec.  



 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je na 17. seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za okolje in prostor obravnaval 

predlog Sklepa o sprejemu stališč do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in 

dopolnitev št. 1 - 1 Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina ter se seznanil s 

predlaganim besedilom. Sprejel je mnenje naj se stališče do pripombe št. 16 v 17. členu 

predloga sklepa ponovno prouči in uskladi do seje občinskega sveta. Občinskemu svetu 

predlaga, naj predlog sklepa z upoštevanjem uskladitve stališča do pripombe št. 16 sprejme. 

 
IRENA RASPOR je povedala, da so bile pripombe preverjene.   
 
TADEJ BEOČANIN je dodal, da ni bilo doseženo dovolj, da bi v tem besedilu lahko kaj spreminjali. 
Zaenkrat pripomba kot predlog ostaja taka, kot je bila že v gradivu.  
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da ga zanima v 2. členu – enota urejanja prostora CO-42 – parcela 
na Colu – kontaktiran je bil s strani lastnika, da je bila njegova parcela zazidalna in sedaj ni več 
– kdo je to spremenil? Prosil je za obrazložitev. 
 
IRENA RASPOR je povedala, da je bilo z novim pravilnikom potrebno določit območjem 
podrobno namensko rabo. Parcela je zazidalna, vendar ne omogoča stanovanjske gradnje. S 
sprejetjem te pripombe, bo lahko postavljena tukaj stanovanjska hiša.  
 
JANEZ TRATNIK je dodal, da torej ni bilo posega, se nič ni spremenilo na parceli brez vednosti 
lastnika?  
 
IRENA RASPOR je pojasnila, da je to še vedno stavbno zemljišče, nič se ni spremenilo. Javnost 
je imela možnost dat pripombe na nov prostorski načrt. Sprejema se nov prostorski akt.  
 
JANEZ TRATNIK je vprašal ali je občina dolžna obvestit lastnika, če mu kar koli spreminja.  
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da občina obvešča javnost o spremembah, nikoli pa se ne obvešča 
posameznih lastnikov o kakršnih koli spremembah, ki se nanašajo na sprejemanje prostorskih 
načrtov. Lastnik je dolžen sam spremljat, kaj se dogaja z njegovimi zemljišči.  
 
ADAM RASPOR je vprašal, glede zagotovitve cestne povezave med spodnji in zgornjim delom 
Dolge Poljane, in sicer na območju za katerega bo potrebno sprejeti OPPN.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je občina po zakonu dolžna omogočati dostope do zemljišč. V 
primeru Dolge Poljane, in sicer za območje, za katero bo potrebno sprejeti OPPN, je občina v 
preteklosti pričela z urejanjem tega območja, a gre za zelo kompleksno situacijo, ki jo je 
potrebno celostno reševati.  Podal je obrazložitev, zakaj se dve parceli (ena na spodnjem delu, 
druga na zgornjem delu območja OPPN Dolga Poljana) izvzemata iz območja OPPN in še 
pojasnilo, kako bo občina pristopila k reševanju problematike v zvezi z vzpostavitvijo 
povezovalne poti v zgornjem delu Dolge Poljane.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Sklep o sprejemu 
stališč do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb in dopolnitev št. 1-1 
Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina za leto 2024.  



 
 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je Sklep o sprejemu stališč do pripomb javnosti k dopolnjenemu osnutku sprememb 

in dopolnitev št. 1-1 Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina za leto 2024 sprejet. 

 
K 11. točki dnevnega reda 
Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti OA za leto 2024  

Poročilo PP Ajdovščina o delu na območju občine Ajdovščina v letu 2024 

DEMIS INAMO je podal uvodno obrazložitev.  

VALENTIN KRTELJ je vprašal, kakšne so trenutne kadrovske potrebe. V Ajdovščini bi se moralo 
uredit novo policijsko postajo. Prav tako je pozval k sodelovanju policije s krajevnimi skupnostmi 
in posledično starejšimi osebami.  

DEMIS INAMO je povedal, da t. i. moštva ni dovolj, oprema je na voljo. Vodja okoliša lahko 
kadarkoli gre do krajanov, prav tako se odzovejo na vabila šol, preventivno delovanje pa se ne 
izvaja v tolikšni meri, kot bi si želeli. Če se jih povabi, pridejo.  

VILKO BRUS je povedal, da opaža, da je premalo policistov na terenu. Opozoril je na vaške 
pijančke in migrante po vaseh – primer Vrtovin. Vaščani so že klicali na policijo, vendar ni bilo 
odziva. Prav tako je opozoril na vožnjo z motornimi vozili po stranskih poteh – po Čavnu. 
Navedel je primer tovornjaka, ki je ohromil promet v centru mesta – 50 m od policijske pisarne, 
vendar ni bilo ne policije, ne gasilcev, ne redarjev, da bi posredovali.  

DEMIS INAMO je povedal, da v kolikor pride do zamaška, je potrebno ukrepati. O migrantih v 
Vrtovinu so bili na policiji obveščeni in so ukrepali. Policija iz Ajdovščine vsak mesec izvede 
nadzor vožnje v naravnem okolju – motocikli.  

NADA PIRJEVEC je prosila, da se spremlja promet pri izvozu iz avtoceste/hitre ceste. Opozorila 
je na neprometno površino (nanjo je že večkrat opozorila – parkirišče za tovornjake), ki bi bila 
primerna tudi za opravljanje vozniških izpitov. S tem bi rešili več problemov. Pozvati je potrebno 
vse službe, da se to čimprej reši.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se obeta rekonstrukcija križišča – razpis.  

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je prehitra rast mesta problem.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da so tudi kolesarji velik problem – nekateri se vozijo po cesti 
namesto po kolesarski stezi. Prisotni so pa nedvomno tudi kadrovski izzivi.   

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je potrebno odpravljati kadrovske izzive in urediti novo postajo.  

 

Poročilo Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in  Občine Brda 
– medobčinske inšpekcije in medobčinske redarske službe v letu 2024 

DUŠAN BREMEC  je podal uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da dnevno prihajajo redarji v Ajdovščino – na parkirišče za občino, v 
vasi pa ne obiščejo. Ponovno je zastavil vprašanje glede tovornjaka, ki je ustavil promet. 
Notranja revizija je katastrofa.  



 
DUŠAN BREMEC je povedal, da kjer je prisotna problematika, tja gredo redarji – prekrškovni 
postopek vedno steče. Glede tovornjaka bo preveril z zaposlenimi in jih bo opozoril na tovrstne 
dogodke.  

HARIJ BAT je povedal, da s to službo ni zadovoljen. Krajevna skupnost Vipavski Križ je podala že 
več pritožb na redarstvo. 

DUŠAN BREMEC je povedal, da se v Vipavskem Križu izvaja vsakodnevni nadzor. Če občinski 
redar zazna nepravilnost, jo je potrebno obravnavat.  

HARIJ BAT je povedal, da so bili redarji dvakrat prejšnji teden v Križu in niso nič naredili.  

JANEZ TRATNIK je povedal, da je ob šoli je znak dovoljeno za lokalni promet na Colu. Ali ste 
seznanjen z novo prometno ureditvijo – se vam zdi pravilna?  

DUŠAN BREMEC je povedal, da so na Colu veliko prisotni. Z osnovno šolo so dogovorjeni, da so 
eno uro prisotni poleg. Redar pride in ukrepa. Vsakega se ne kaznuje, če direktno ne ogroža 
varnosti. Novo prometno signalizacijo bo preveril. 

JANEZ TRATNIK je povedal, da se upošteva s prometno signalizacijo – nova prometna ureditev. 

DUŠAN BREMEC je povedal, da ni seznanjen. 

ANGEL VIDMAR je povedal, da morajo redarji ukrepat. Smiselno bi bilo, da se redarje pouči, da 
so človeški. Iz Ajdovščine proti Lokavcu (predmestje Ajdovščine) najdemo kup neuporabnih 
avtomobilov – to se mora počistit. 

DUŠAN BREMEC je povedal, da že potekajo postopki na območju Lokavca. Če so avtomobili na 
javnem lahko ukrepajo. Delo redarjev je naporno, predvsem psihološko. Nikoli se ne zgodi, da 
bi redar prišel in dal takoj kazen.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da so na javnem. 

VALENTIN KRTELJ je povedal, da so na Cankarjev trg v Šturjah poltovorna vozila namenjena 
podjetništvu in potem ni prostora za stanovalce – ste bili že kdaj na tem terenu?  

DUŠAN BREMEC je povedal, da v kolikor je navadno parkirišče, lahko vsak parkira, sicer mora 
biti znak, da je parkirišče samo za osebna vozila.  

NADA PIRJEVEC bi opozorila na problematiko odlaganja materiala. Najlažje je denar pobirat. Kaj 
je merilo?  

DUŠAN BREMEC je pojasnil, da ko pride prijava, se prične ukrepat.   

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Oceni izvajanja 
Občinskega programa varnosti Občine Ajdovščina za leto 2024. 

   H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Ajdovščina za leto 2024  
sprejeta.   

Predsedujoči je predlagal 25 minut odmora, seja se je nadaljevala ob 18. uri. 

 

  



 
K  12. točki dnevnega reda 
Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina, in soglasja k razpore-

ditvi presežkov (pri posameznem zavodu) 

 

 

- Otroški vrtec Ajdovščina 
 

ALENKA MOČNIK je podala uvodno obrazložitev. 

 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 

zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi pre-

sežka za javni zavod Otroški vrtec Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k sklepu o seznanitvi 

z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in preteklih 

let, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme.  

 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina za leto 

2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se razporedi za namene 

po predlogu Sveta zavoda Otroškega vrtca Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa.« 

 

JANEZ TRATNIK je vprašal ali bodo sprejeti v vrtec vsi vpisani otroci. Prav tako je prosil za obraz-

ložitev oddelka v Budanjah. 

 

ALENKA MOČNIK je povedala, da se načrtuje velik vpis. Realnih podatkov ne more podati. 

Osnovna šola Šturje zaproša za vrnitev v šolske prostore, ki jih trenutno koristi vrtec. V nasled-

njem letu bo vrtec težavo večjega vpisa reševal s staro šolo v Budanjah.  

 

MIHA KAPELJ je vprašal, kakšen je status otrok, ki so dopolnili 11 mesec. Kdaj lahko pričakujemo 

nov vrtec?  

 

ALENKA MOČNIK je povedala, da so trenutno reševali z enoto Budanje 2, ne more pa reči, kako 

bo naslednja leta. Vse bo odvisno od vpisa. Kar zadeva novega vrtca – vsi si ga zelo želimo. 

 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se v letošnjem letu začne gradnja vrtca v Lokavcu. Na območju 

vrtca Ribnik se bodo lahko oblikovali štirje novi oddelki. Gradnja novega vrtca se bo začela po 

izgradnji objekta osnovna šola v Šturjah.  

 

ADAM RASPOR je vprašal, ali se v stari šoli v Budanjah ne bi dalo kaj naredit/uredit za nove 

skupine.  

 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se ta možnost tam še ni preverjala. Lahko se preveri.   

 



 
H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

- Lavričeva knjižnica Ajdovščina 

 

TINA VELIKONJA je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Lavričeva knjižnica Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024, 
zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

DEJAN ŠKVARČ je vprašal, kako poteka postavitev t. i. knjigobežnice? Prav tako bi se želel 
seznaniti s plani in dogodki za leto 2025.  

TINA VELIKONJA je povedala, da je projekt Knjigobežnica v teku – to ureja Garaža in Blaž Rosa. 
Do poletja je zasnovanih že kar nekaj dogodkov. Večji dogodek Lavričeve knjižnice Ajdovščina 
se bo zgodil konec leta 2025 – knjižni sejem. 

DEJAN ŠKVARČ je vprašal, kje bodo lokacije t. i. knjigobežnic.  

TINA VELIKONJA je povedala, da v obeh mestih – Ajdovščini in Vipavi. Niso pa lokacije še 
natančno določene. 

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je v Lavričevi knjižnici zaznati prostorsko stisko.  

TINA VELIKONJA je povedala, da se Lavričeva knjižnica sigurno sooča s težavo s prostorom. Želja 
je, da bi prostorsko problematiko čimprej rešili.   

ANGEL VIDMAR je povedal, da v kolikor ima prave informacije, direktorju ne pripada delovna 
uspešnost za celo leto. Novi direktorici Tini pripada uspešnost za dva dni v letu 2024.   

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Lavričeva knjižnica Ajdovščina 
za leto 2024. Lavričevi knjižnici Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov 
nad odhodki iz leta 2024, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa. 
 

ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

- Zavod za šport Ajdovščina 

 

UROŠ PINTAR je podal uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji Odbor za finance in Odbor za družbene zadeve 
obravnavala letno poročilo in soglasje k razporeditvi presežka. K sklepu – soglasju k razporeditvi 
presežka sta podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga občinski svet sprejme. 

ANGEL VIDMAR je vprašal, kakšna tekma je bila v soboto? Ali so morebiti napake v gradivu?  



 
UROŠ PINTAR je povedal, da je bila dirka Kamplc. Zavod za šport je dal infrastrukturo v najem. 
Številka, ki je zabeležena v gradivu, je natančna.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da je pomota v gradivu.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da verjetno gre za napako v zbirniku. 

MATJAŽ BAJEC je povedal, da je Ajdovščina danes dobila 3. mesto v smučanju. 

HARIJ BAT je čestital Zavodu za šport za uspešno delo.   

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Zavod za šport Ajdovščina za 
leto 2024. Zavodu za šport Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2024 in preteklih let, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa.« 

  ZA je glasovalo 22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

- Pilonova galerija Ajdovščina  

 

TINA PONEBŠEK je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne 12. 3. 2025 sta Odbor za finance in 
premoženjske zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o 
razporeditvi presežka za javni zavod  Pilonova galerija Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k 
sklepu o seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 
2024, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

VALENTIN KRTELJ je vprašal, ali je Pilonova galerija stopila v stik s svojci pokojnega Danila Jejčiča 
– glede njegove zapuščine (del). V jeseni naj bi bila otvoritev galerije in lepo bi bilo, da bi jo 
posvetili pokojnemu kot ustanovitelju, soustanovitelju Pilonove galerije.  

TINA PONEBŠEK je povedala, da bo en prostor namenjen delom Danila Jejčiča (1. nadstropje 
Rustjeve hiše).  Nekaj tednov pred smrtjo je Pilonovo galerijo pokojni obiskal in so se dogovarjali 
za donacijo del, vendar zaradi smrti do dokončnega dogovora ni prišlo; nameravajo pa stopiti v 
stik s svojci.  

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je realno pričakovati, da se bo v oktobru zgodila otvoritev.  

TINA PONEBŠEK je potrdila.  

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Pilonova galerija Ajdovščina za 

leto 2024. Pilonovi galeriji Ajdovščina se poda soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki iz leta 2024, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 



 
- Ljudska univerza Ajdovščina  

 

EVA MERMOLJA je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod  Ljudska univerza Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024, 
zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

JANEZ TRATNIK je komentiral, da je imela Ljudska univerza velik presežek.   

EVA MERMOLJA je povedala, da sredstva namenjajo za prostor in opremo zavoda. Celoten 
presežek je razporejen.  

JANEZ TRATNIK je povedal, da je bila Ljudski univerzi Ajdovščina stavba, v kateri izvajajo 
dejavnost, podarjena. Lahko bi v to vložili denar.  

VALENTIN KRTELJ je povedal, da bi lahko sredstva namenili za izobraževanje deficitarnih 
poklicev. 

EVA MERMOLJA je povedala, da se njihova organizacija odziva na potrebe lokalnega okolja.  

VALENTIN KRTELJ je povedal, da bi morali pristopiti, da bi te poklice ohranili.  

EVA MERMOLJA je povedala, da organizacija izhaja iz potreb na trgu.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Ljudska univerza Ajdovščina za 
leto 2024. Ljudski univerzi Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2024, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

- OŠ Šturje Ajdovščina   

 

LEA VIDMAR je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Osnovna šola Šturje Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in 
preteklih let, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je nasilje v porastu.  

LEA VIDMAR je povedala, da se šola vrti v začaranem krogu. V porastu je spletno med vrstniško 
nasilje (spolno nasilje). Temu posvečamo veliko pozornosti.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 



 
»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Šturje, Ajdovščina 
za leto 2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in preteklih let se razporedi za 
namene po predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Šturje, Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

- OŠ Otlica  

 

DANIJELA LIKAR je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Osnovna šola Otlica in podala pozitivno mnenje k sklepu o seznanitvi z 
letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in preteklih let, 
zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

JANEZ TRATNIK je vprašal, kako poteka sodelovanje vrtca s šolo.  

DANIJELA LIKAR je povedala, da so krajani zelo zadovoljni. Prav tako so zelo zadovoljni kot šola. 
Vrtčevski otroci se vključujejo v delo na šoli.  

NADA PIRJEVEC je opozorila na dotrajan kombi. Morali bi urediti novega.   

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Otlica za leto 
2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se razporedi za namene 
po predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Otlica, ki je priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

- OŠ Col  

 

JERNEJ FERJANČIČ je podal uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod OŠ Col in podala pozitivno mnenje k sklepu o seznanitvi z letnim 
poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in preteklih let, zato 
predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

ANGEL VIDMAR je vprašal, ali lahko na Colu skuhajo tudi za Otlico.  

JERNEJ FERJANČIČ je povedal, da bodo preverili možnosti.  

JANEZ TRATNIK je pohvalil ravnatelja za pozitivno vzdušje, ki vlada na šoli.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da bi si lahko šole malo pomagale med sabo.  



 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Col za leto 2024. 
Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se razporedi za namene po 
predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Col, ki je priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

- Glasbena šola Vinka Vodopivca Ajdovščina  

 

BERNARDA PAŠKVAN je podala uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Glasbena šola Vinka Vodopivca in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024, 
zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Glasbena šola Vinka Vodopivca 

Ajdovščina za leto 2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se 

razporedi za namene po predlogu Sveta zavoda Glasbene šole Vinka Vodopivca Ajdovščina, ki 

je priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

- Zdravstveni dom Ajdovščina  

 

EGON STOPAR je podal uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o pokritju presežkov 
odhodkov nad prihodki za javni zavod Zdravstveni dom Ajdovščina in podala pozitivno mnenje 
k sklepu o seznanitvi z letnim poročilom s priporočilom, da vodstvo Zdravstvenega doma 
Ajdovščina sprotno spremlja opravljene laboratorijske preiskave in pozitivno mnenje k pokritju 
presežka odhodkov nad prihodki  iz leta 2024, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme.  

VILKO BRUS je povedal, da naj bi bilo potrebno vračat denar za neopravljene laboratorijske 
preiskave. To se ne bi smelo zgodit. Bolniki niso dobili storitve, ki so bile plačane. Vodstvo mora 
to spremljat. V poročilu pogreša navedbo, ali imamo kaj neopredeljenih bolnikov.  

EGON STOPAR je povedal, da ZD deleža za laboratorij ni dobil plačanega. Odločitev je od 
zdravnika glede laboratorija – nižji prihodki, nižji stroški. Ni zdravnik in težko komentira. ZD 
Ajdovščina je na meji – povpraševanja je veliko, vendar se stanje obvladuje. Ambulanta za 
neopredeljene ZD ne pripada še. Situacija se spremlja.  



 
MIHA KAPELJ je pozval direktorja, da bi katere profitabilne dejavnosti pospešili. Spodbujati je 
potrebno dejavnosti, ki bodo nosile profit. Opozoril je tudi, da bi se direktor lahko tudi v svet za 
zdravje (katerega član je) obrnil po pomoč.  

EGON STOPAR je povedal, da gre za strateški svet za zdravje, katerega član je bil tudi sam. 
Napisali so ukrepe. Sproti se bo videlo, kako bo šlo z realizacijo. Financiranje je težava povsod. 
ZD Ajdovščina je zavod za osnovno zdravstveno dejavnost (za družinsko medicino, pediatrijo, 
ginekologijo …).  Dejavnost, ki bi lahko prinesla dodatek zaslužek, so nenujni z prevozi – podali 
so tudi predlog, da bi to dobili, vendar to dejavnost opravlja tudi na območju Občine Ajdovščina 
ZD Nova Gorica.  

NADA PIRJEVEC je povedala, da je 400.000 € 4 % celotne realizacije na prihodkovni in 
odhodkovni strani. Ne smemo kritizirat in dvomit v odločitve direktorja ali zdravnikov – problem 
je sistem. Zdravniki morajo delat tiste preiskave, ki so potrebne, ne tiste, ki so plačane.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da se ne išče krivca. Nihče ni vedel, da je v Zdravstvenem domu 
Ajdovščina tako stanje. Nekateri ZD poslujejo boljše. Kaj bo prinesel nov zdravstveni center?  

JOŽKO PREMRN je povedal, da je glavni problem je sistem, v katerem smo. Potrebno je biti  
zadovoljen, da imamo zadovoljivo število zdravnikov. Pustimo času čas. Vemo, da so zdravstvu 
velike težave.  

MITJA TRIPKOVIĆ je vprašal, ali je kritje izgube pravilno definirano.  

EGON STOPAR je povedal, da je situacija težka. Trikrat je bila spremenjena uredba. Likvidnostno 
nimamo težav – 72 % stroškov so plače.  

JANEZ TRATNIK je povedal, da je najbolj pomembno, da ima Zdravstveni dom Ajdovščina vizijo.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Zdravstveni dom Ajdovščina za 
leto 2024. Presežek  odhodkov nad  prihodki iz  leta  2024 se  pokrije  po  predlogu  Sveta  zavoda 
Zdravstvenega doma Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

- Razvojna agencija ROD Ajdovščina  

 

BOGDAN ČESNIK je podal uvodno obrazložitev. 

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe obravnavala Letno poročilo in 
sklep o razporeditvi presežka za Regijsko razvojno agencijo ROD in podala pozitivno mnenje k 
sklepu o seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 
2024, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 

 
ANGEL VIDMAR je vprašal, ali so službeno potovanja v tujino uspešna.  

BOGDAN ČESNIK je povedal, da ocenjuje, da so.  



 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom Regijsko razvojne agencije ROD za leto 2024. 
Regijski razvojni agenciji ROD Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov 
nad odhodki iz leta 2024, kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

- GRC Ajdovščina 

 

BLAŽ MLEČNIK je podal uvodno obrazložitev. 

 

MIHA KAPELJ je povedal, da sta na skupni seji Odbor za finance in premoženjske zadeve ter 
Odbor za okolje in prostor obravnavala Letno poročilo in Sklep o razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki iz leta 2024 za javni zavod Gasilsko reševalni center Ajdovščina in k 
obema aktoma podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga občinski svet sprejme. 

VILKO BRUS je vprašal, ali smatrate, da so gasilci pristojni za ukrepanje v situaciji prometni 
»zamašek« s tovornjakom, ki je nastal pred dnevi 50 m stran od PP Ajdovščina?  

BLAŽ MLEČNIK je povedal, da ni bil priča situaciji in težko komentira.  

JANEZ TRATNIK je vprašal ali se GRC Ajdovščina prijavlja na državne in evropske razpise – koliko 
evropski in državnih sredstev ste že pridobili?  

BLAŽ MLEČNIK je povedal, da so se prijavili pravkar na en razpis.   

ANGEL VIDMAR je izrazil skrb, ker naj bi se v prostorih stare Lipe skladiščili plastični izdelki, na 
strehi je fotovoltaika. Ali vršite nadzor nad objektom?  

BLAŽ MLEČNIK je povedal, da spremljajo industrijske komplekse v OA. Pri starih kompleksih je 
sigurno težje spremljati. Inšpekcije morajo za to poskrbeti.  

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Gasilsko 
reševalni center Ajdovščina za leto 2024. Javnemu  zavodu  Gasilsko  reševalni  center  
Ajdovščina  se  poda  soglasje  k  razporeditvi nerazporejenega presežka prihodkov nad odhodki 
iz leta 2024 za namen, ki je določen v Sklepu o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz 
leta 2024, št. 44-1/2025 z dne 24. 2. 2025, ki ga je sprejel svet javnega zavoda na svoji 4. redni 
seji 24. 2. 2025.« 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

 



 
K 13. točki dnevnega reda 
Letno poročilo javnega zavoda Lekarna Ajdovščina in soglasje k razporeditvi presežka  
 
ANJA VIDMAR je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne 12. 3. 2025  Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Lekarna Ajdovščina in podala pozitivno mnenje k sklepu o seznanitvi z 
letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024, zato 
predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal, da se sprejme sklep: 
 
»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Lekarna Ajdovščina za leto 
2024. Lekarni Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz 
leta 2024, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa.« 
 

H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA  je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 
  

 
K 14. točki dnevnega reda 
Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina in soglasje k razporeditvi 
presežka  
 
Pri tej točki se je izločil Ljubomir Vidrih.  
 
KRISTINA ANGELOV TROHA je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne 12. 3. 2025 Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala Letno poročilo in sklep o razporeditvi 
presežka za javni zavod Osnovna šola Danila Lokarja in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in 
preteklih let, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, ali so na šoli kakšni zapleti – je klima prava?  
 
KRISTINA A. TROHA je povedala, da na šoli stvari tečejo. Na šoli je zaposlena že 10 let in je bila 
vpeta v delo na šoli. Klima na šoli je pozitivna. Dobila je očitno podporo, s sodelavci so v dobrih 
odnosih. Z gotovostjo je zatrdila, da je dobila šolo v dobri kondiciji in jo bo poskušala peljala 
dobro tudi naprej.  
 
NADA PIRJEVEC je vprašala, kako je z zamakanjem in odpravljanjem težav.  
 
KRISTINA A. TROHA je pojasnila, da so se v šolo vselili leta 2016, torej so vsi garancijski roki 
potekli. Ni se še našlo realnih razlogov, zakaj do zamakanja prihaja. Kako pristopit h reševanju 
problematike še ne ve natančno, niti ne more povedati, kako se bo saniralo težavo.   
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal, da se sprejme sklep:  



 
 
»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja  
Ajdovščina za leto 2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se 
razporedi za namene po predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina, ki je 
predlog tega sklepa.«   
 

H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
K 15. točki dnevnega reda 
Letno poročilo javnega zavoda Osnovna šola Dobravlje in soglasje k razporeditvi presežka  
 
Pri točki sta se izločila Uroš Štor in Nada Pirjevec.  
 
MIRJAM KALIN je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne 12. 3. 2025 Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene zadeve  obravnavala  Letno  poročilo  in  sklep  o  razporeditvi  
presežka  za  javni  zavod  Osnovna  šola Dobravlje in podala pozitivno mnenje k sklepu o 
seznanitvi z letnim poročilom in k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in 
preteklih let, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, kako komentirate uspešnost Nacionalnega preverjanja znanja, ki je 
pod državnim povprečjem.  
 
MIRJAM KALIN je povedala, da se vsako leto junija pripravi analizo/evalvacijo Nacionalnega 
preverjanja znanja in se ga potem predstavi v staršem in Svetu zavoda. Potrebno je vzeti v obzir, 
da učenci tega preizkusa ne jemljejo resno in ne pokažejo vsega, kar znajo. Dobravska šola 
veliko da na to, da NPZ pridejo pisat vsi učenci. Pri nas za vpis na srednje šole ni tako velike 
konkurence, kot recimo v Ljubljani, zato se učenci ne potrudijo dovolj.  
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da bo potrebno nekaj naredit na tem.  
 
VILKO BRUS je vprašal, v kateri fazi je prenova šole v Vrtovinu.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je prenova v fazi projektiranja – v septembru naj bi se začela 
prenova, ki bo trajala eno leto.  
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, kam je šlo 3.900 €.  
 
MIRJAM KALIN je povedala, da gre za zapleten postopek v poslovanju. Vsi podatki pod točko 2 
so točni. V tej točki namreč piše, da je skupni presežek iz preteklih let konec leta 2023 znašal 
4.385,49 €. Se pravi, da je to podatek iz leta 2022 ob koncu leta 2023. Iz Izkaza prihodkov in 
odhodkov določenih uporabnikov je razvidno tudi, da je presežek prihodkov iz prejšnjih let, 
namenjen pokritju odhodkov obračunskega obdobja znašal 3.884,66 €. To pomeni, da se je 
presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2023 porabil za kritje stroškov v letu 2024 in se preko 
razreda osem ponovno vrača med presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024. Vse to je lepo 
obrazloženo v Letnem poročilu za leto 2024 pod postavko "Analiza poslovnega izida" na strani 
75. 



 
MITJA TRIPKOVIĆ je povedal, da se strinja z Janezom Tratnikom. Primerjavo NPZ in uspehov NPZ 
so delali že pred leti in so prosili ravnatelje za obrazložitev rezultatov, ki so bili pod povprečjem. 
Torej, če je rezultat pod povprečjem, ga je treba izboljšat, da bo dosegal vsaj povprečje.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal, da se sprejme sklep:  
 
»Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Dobravlje za leto 
2024. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 in iz preteklih let se razporedi za namene 
po predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Dobravlje, ki je priloga tega sklepa.« 
 

H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA  je glasovalo 22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
K 16. točki dnevnega reda 
Letno poročilo javnega Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina in soglasje k 
razporeditvi presežka  
 
Pri točki se je izločil svetnik Igor Česnik.  
 
ERIKA LOJK je podala uvodno obrazložitev.  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za finance in premoženjske zadeve in Odbor za 
družbene zadeve na  skupni  seji  12.3.2025  obravnavala in se seznanila s Poslovnim poročilom 
dela  Javnega  zavoda  za  turizem  Nova  Gorica  in  Vipavska  dolina  2024  ter  s  sklepom  Sveta 
soustanoviteljic o načinu porabe presežka prihodka nad odhodki Javnega zavoda za turizem 
Nova Gorica in Vipavska dolina iz leta 2024 in podala 
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je direktorica še vedno svetnica Mestne občine Nova Gorica in je 
hkrati nepristranska? 
 
ERIKA LOJK je povedala, da je svetnica.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal, da se sprejme sklep: 
 
»Občinski svet se je seznanil s Poslovnim poročilom dela Javnega zavoda za turizem Nova Gorica 
in Vipavska dolina 2024. Občinski svet se je seznanil s sklepom Sveta soustanoviteljic o načinu 
porabe presežka prihodka nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina iz leta2024,  z  dne  19.  2.  2025,  ki  ga  je  na  svoji  20.  korespondenčni  seji  sprejel  
Svet soustanoviteljic Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.«  
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA  je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
Seja nadaljuje ob 22.15.  
 
K  17. točki dnevnega reda 
Redna delovna uspešnost ravnateljev in direktorjev javnih zavodov – Osnovna šola  

Dobravlje, Osnovna šola Otlica, Osnovna šola Šturje Ajdovščina, Osnovna šola Danila  

Lokarja, Osnovna šola Col, Ljudska univerza Ajdovščina, Zavod za šport Ajdovščina,  



 
Gasilsko reševalni center Ajdovščina, Lavričeva knjižnica Ajdovščina, Zavod za turizem  

Nova Gorica in Vipavska dolina 

 

Pri točki so se izločili svetniki Igor Česnik, Ljubomir Vidrih, Nada Pirjevec.  
 

KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno splošno obrazložitev za vse predlagane sklepe. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je je Odbor za družbene zadeve obravnaval sklep – soglasje k višini 

dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev in ravnateljev Osnovne šole Dobravlje, 

Osnovne šole Otlica, Osnovne šole Šturje Ajdovščina, Osnovne šole Danila Lokarja,  Osnovne  

šole  Col,  Ljudske  univerze  Ajdovščina,  Zavoda  za  šport  Ajdovščina, Lavričeve knjižnice 

Ajdovščina za leto 2024. Odbor je podal pozitivno mnenje, zato predlaga Občinskemu svetu, da 

sklep sprejme.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe 

obravnaval sklep – soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda za turizem 

Nova Gorica in Vipavska dolina in sprejel pozitivno mnenje, zato predlaga da ga Občinski svet 

sprejme. 

IGOR ČESNIK je povedal, da je Odbor za okolje in prostor obravnaval soglasje k določitvi redne 
delovne uspešnosti direktorja javnega zavoda GRC Ajdovščina in sprejel pozitivno mnenje k 
predlaganemu sklepu, zato predlaga, da ga občinski svet obravnava in sprejme. 
 
ANGEL VIDMAR je vprašal ali je direktorica in vršilka dolžnosti enakovredno?  

KATARINA AMBROŽIČ je potrdila.   

ANGEL VIDMAR je opozoril, da se upošteva, da je direktor Lavričeve knjižnice zaključil z delom 
30. 12. 2024.   

 
Osnovna šola Dobravlje  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljice Osnovne šole Dobravlje, Mirjam Kalin, za leto 2024, ki jo je določil svet zavoda 
(doseganje meril: 100 %, masa plač: 5 %).« 
 
  H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 
 
 
Osnovna šola Otlica 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 



 
»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljice Osnovne  šole  Otlica, Danijele  Likar,  za  leto  2024,  ki  jo  je  določil  svet  zavoda 
(doseganje meril: 100 %, masa plač: 5 %).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 
 
 
Osnovna šola Šturje Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljice Osnovne šole Šturje, Ajdovščina, Lee Anželj Vidmar, za leto 2024, ki jo je določil 
svet zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač: 5 %).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 
 
 
Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljice Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina, Irene Kodele Krašna, za leto 2024, ki jo je 
določil svet zavoda (doseganje meril: 90,70 %, masa plač: 5 %).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 

Osnovna šola Col 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnatelja Osnovne  šole  Col,  Jerneja  Ferjančiča, za  leto  2024,  ki  jo  je  določil  svet  zavoda 
(doseganje meril: 100 %, masa plač: 5 %).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 
 
 
Ljudska univerza Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 



 
»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorice Ljudske univerze Ajdovščina, Eve Mermolja, za leto 2024, ki jo je določil svet zavoda 
(doseganje meril: 100 %, masa plač 5: %).«  
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep sprejet.  
 
 
 
Zavod za šport Ajdovščina 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspe-
šnost direktorja Zavoda za šport Ajdovščina, Uroša Pintarja, za leto 2024, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril:  85 %, masa plač: 5 %).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep sprejet.  
 
 
GRC Ajdovščina 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorja javnega zavoda Gasilsko reševalni center Ajdovščina za leto 2024, ki jo je na svoji 4. 
seji dne 24. 2. 2025 s sklepom določil svet javnega zavoda, s katerim je direktorju dodelil oceno 
delovne  uspešnosti v  višini  100%,  ki  se  izračuna  iz  5%  letnih  sredstev  za  osnovne  plače 
direktorja.« 
 
  ZA je glasovalo 15 svetnikov, PROTI so glasovali 4 svetniki. Predsedujoči je ugotovil, da  
je predlagan sklep sprejet.  
 
 
Lavričeve knjižnice Ajdovščina 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorja Lavričeve knjižnice Ajdovščina, Arturja Lipovža za leto 2024, ki jo je določil svet zavoda 
(doseganje meril: 100 %, masa plač 5 %).« 
 

ZA je glasovalo 20. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep sprejet.  
 

 

JZ za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 

 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 

sklepu: 



 
»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina Erike Lojk za leto 2024, ki 
jo je določil svet zavoda in kot izhaja iz priloženega sklepa (doseganje meril: 52,3%, masa plač 
2,6%).« 
 
  ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep sprejet. 
 

K  18. točki dnevnega reda 
Cene in subvencije storitve pomoči družini na domu 
 
Pri točki sta se izločila svetnika Sandi Bačar in Dragana Keber.  
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne, 12. 3. 2025, Odbor za finance in premoženjske 

zadeve ter Odbor za družbene zadeve obravnavala sklepe o cenah in subvencijah storitve 

pomoč družini na domu in sprejela naslednja mnenja:  

− podaja se pozitivno mnenje k Sklepu o cenah storitve pomoč družini na domu  

− podaja se pozitivno mnenje k Sklepu o soglasju k cenam storitve pomoči družini na 

domu in določitvi subvencij za Zavod Pristan  

− podaja se pozitivno mnenje k Sklepu o soglasju k cenam storitve pomoči družini na 

domu in določitvi subvencij za Dom starejših občanov Ajdovščina, zato predlaga, da jih 

Občinski svet sprejme. 

 

JOŽKO PREMRN je vprašal, ali je kakšna razlika med stroški dela Pristana in DSO Ajdovščina pri 

ceni za nedeljo in praznik.  

 

KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da se Pristan drži pravilnika o oblikovanju cen storitev in 

ceno za nedeljo in praznik določi skladno z merili, DSO Ajdovščina pa ceno oblikuje glede na 

dejansko porabo stroškov ob nedeljah in praznikih, kar je dopustno in je znotraj meril po 

pravilniku.  

 
Sklep o cenah storitve pomoč družini na domu 

 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o predlaganem 

sklepu: 

»1. Občinski svet Občine Ajdovščina daje soglasje k cenam storitve pomoč družini na domu, ki  

jo na območju Občine Ajdovščina izvajata Dom starejših občanov Ajdovščina in koncesionar  

Zavod za socialno oskrbo Pristan, ki znašajo za uro socialne oskrbe: 

- od ponedeljka do sobote 8,90 €, 

- na dan nedelje 10,60 €,  

- na dan državnega praznika, ki je dela prost dan 11,10 €.  



 
Cene storitve se uporabljajo od 1. aprila 2025. 

2. Sklep prične veljati 1. 4. 2025. Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep št. 41032- 

27/2023 in 41032-20/2023, ki ga je Občinski svet Občine Ajdovščina sprejel na 12. redni  

seji dne 7. 3. 2024. 

3. Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.« 

 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je 

ugotovil, da je Sklep o cenah storitve pomoč družini na domu sprejet. 

 

Sklep o soglasju k cenam storitve pomoč družini na domu in določitvi subvencij Zavodu za 

socialno oskrbo Pristan  

 
Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o soglasju k cenam storitve pomoč družini 

na domu in določitvi subvencij Zavodu za socialno oskrbo Pristan. 

 

 ZA je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je Sklep o soglasju k cenam 

storitve pomoči družini na domu in določitvi subvencij Zavodu za socialno oskrbo Pristan 

sprejet. 

 

Sklep o soglasju k cenam storitve pomoč družini na domu in določitvi subvencij Domu starejših 

občanov Ajdovščina 

 Predsedujoči je predlagal glasovanje o Sklepu o soglasju k cenam storitve pomoč 
družini na domu in določitvi subvencij Domu starejših občanov Ajdovščina. 
 

 ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Sklep o soglasju k cenam 

storitve pomoči družini na domu in določitvi subvencij Domu starejših občanov Ajdovščina  

sprejet. 

 
K  19. točki dnevnega reda 
Odvzemi statusa javno dobro  

 

Pri točki se je izločila svetnica Nada Pirjevec.  
 

 
ELIANA HUMAR je podala uvodno obrazložitev. 
 
IGOR ČESNIK je povedal, da je odvzem javnega dobra v k.o. Vrtovin in k.o. Budanje obravnaval 

Odbor za okolje in prostor na 17. redni seji dne, 12. 3. 2025, ter sprejel naslednje mnenje: Odbor 

za okolje in prostor podaja pozitivno mnenje k odvzemu javnega dobra v obeh zadevah. 

 



 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme sklep:  
 
»Nepremičninam iz spodnjega seznama se odvzame status javno dobro.  

 

Zap. št.  Šifra k. o. Naziv k. o. Št. parcele Št. zadeve 

1 2383 Vrtovin 2166/11 478-2/2024 

2 2379 Budanje 2546 del 478-41/2025 

 
 

H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
 

K  20. točki dnevnega reda 
Sklep po potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2024 

 
TOMAŽ JAKIN je podal uvodno obrazložitev. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe na svoji 

19. seji dne, 12. 3. 2025, obravnaval Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 

Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2024 ter sprejel pozitivno mnenje 

k predlaganemu gradivu. 

 
JANEZ TRATNIK je vprašal, kako se je določilo lokacije polnilnic za avte.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je potrebno poskrbeti za razpisne pogoje.  
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, ali imamo težave s polnilnicami (ker je šel t. i. nekdo v stečaj).  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ne.  
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme sklep:  
 
»Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2024. 2. Sklep prične veljati takoj.« 
 

H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
 
K  21. točki dnevnega reda 
Imenovanja  
 

- Mnenje k imenovanju pomočnice direktorice CSD Severna Primorska, enota Ajdovščina  
 



 
LJUBOMIR VIDRIH je podal uvodno obrazložitev. 
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, zakaj mora Občinski svet dati pozitivno mnenje k imenovanju 
pomočnice direktorice. Nesmiselno je, da OS daje pozitivno mnenje osebi, ki ne ve, kdo je in jo 
je že nekdo predhodno izbral.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da Občinski svet samo podaja mnenje. V kolikor OS ne bi soglašal 
z mnenje, bi morala direktorica CSD izpeljati nov postopek.  
 
VILKO BRUS je obrazložil svoj glas.  
 
DEJAN ŠKVARČ je povedal, da se tehnično strinja s svojima predhodnikoma. Z imenovanjem 
kandidatke za pomočnico direktorice se je strinjal, ker zaposleni podpirajo to imenovanje. Če 
bo kandidatka dobila podporo, ji želi vse dobro.  
 
JANEZ TRATNIK je opozoril, da bi moral predsednik Komisije za mandatna vprašanja in 
imenovanja pridobiti vse potrebne informacije, da bi se komisija in tudi OS lažje odločil.  
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil člen. Pomočnika izbere direktor. Ne gre pričakovat (tudi v 
prihodnje ne), da bo KMVI ali OS izbiral med kandidati. OS poda mnenje na tisto, kar direktor 
predlaga.  
 
LJUBOMIR VIDRIH je povedal, da so tudi na sestanku komisije o tem razpravljali – direktor izbere 
pomočnika, s katerim bo lahko delal.  
 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o predlaganem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k imenovanju Erike Brataševec, Male 

Žablje  10  a,  5263  Dobravlje za  pomočnico  direktorice  Centra  za  socialno  delo  Severna 

Primorska, Enota Ajdovščina.«  

 H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov, 1 je glasoval 

PROTI. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
Seja je bila zaključena ob 22.55. 
 
 
ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
JASMINA SERAŽIN, l. r.   Tadej BEOČANIN, l. r. 
 


